
Møtereferat 
Gruppe: FAU Kvernevik skole 

Møtested: Skolens personalrom 

Møtedato/-tid: 29.10.24 kl. 18.00 - 20.00 

Tisltede: 

Marte Selseng (FAU leder) 

1. trinn: Silje Faret Myhre 

3. trinn: Janne Melkevik (nestleder) 

4. trinn: Maiken S. Olsen 

5. trinn: Ivar Ødegaard  

6. trinn: Elin Beer Dunseth 

7. trinn: Anne Gehring Hansen 

Lene Bredesen (rektor) 

Forfall: 
2. trinn: Alf Arnøy 

6. trinn: Kristine Vatne Løvik, Anne Heyn, 
  

Sak nr.:  Ansvar: 

61-24 Godkjenning av referat og innkalling 

Referat og innkalling ble godkjent uten innsigelser 

  

Leder 

62-24 Rektor informerer 

 

Ny skole 

Heiste flagget på fredag, det ble ikke foreslått kutt i 

skolebyggingen, kulturskole, idrettsanlegg mm. som er 

planlagt i Kvernevik. Planen er å få prosjektet ut på 

anbud før jul. 

 

Ny lekeplass 

Byggingen av «Bølgen super lekeplass» er godt i gang, 

planen er at den skal stå ferdig før jul. Dette er ikke en 

lekeplass som tilhører skolen, men som ligger i 

tilknytting til skolen, og blir hyppig brukt av elevene. 

 

 

 

Rektor 



Sosiale medier 

Endringer i kommunen: Ansatte i Stavanger kommune 

får ikke lenger lov å ta del i sosiale medier. De er nå i 

en avviklings prosess, den nye regelen trer i kraft fra og 

med 1. desember. All kommunikasjon skal foregå 

gjennom Vigilo. 

 

Besøk fra Kvinesdal 

I morgen 30.10 får Kvernevik skole, besøk av en skole i 

Kvinesdal. De har lagt merke til Kvernevik skole, 

hvordan den drives, hjernevennlig skole og PALS, og 

ønsker å lære mer om hvordan skolen jobber.  

 

Regional konferanse 

Kvernevik skole er invitert til en regional konferanse på 

Østlandet i november, der de er bedt om å snakke om 

Hjernevennlig skole og PALS. 

 

Overraskende besøk 

Kvernevik skole fikk plutselig besøk av Kari Nessa 

Nordtun, da i forbindelse med prosjektet Helhetlig 

skoledag som ble avsluttet før sommeren.  

I tillegg fikk vi fortalt om det ny oppstartede prosjektet 

med egen skolebåt. Kari håper på å bli invitert med på 

en båttur etter hvert.  

 

Nye vedtekter for skolefritidsordningen 

Høringsforslag til nye vedtekter for 

skolefritidsordningen. Rektor ber FAU komme med 

innspill til forslaget om de nye vedtektene.  

Innspillene sendes til rektor. 

 

SFO 

Det tas opp usikkerhet rundt valg av dager barnet skal 

gå på SFO når de har 60 %. Flere opplever at man ikke 

kan velge/komme med ønske om hvilke dager som er 

ønskelig. Rektor tar dette videre. 

 



63-24 Organisering av FAU 

- Roller:  

Nina K. Moa fortsetter som ekstern kasserer. Vi 

ser det som en fordel å ha en utenforstående 

(ikke medlem av FAU) til å styre økonomien. 

- Nye medlemmer:  

Vi har en kort presentasjonsrunde rundt bordet 

- Organisering:  

Vi tar en gjennomgang av ansvarsområdene 

innad i FAU, fordelingen og forventningene 

rundt disse.  

Resultat:  

«FAU representant fra hvert trinn er ansvarlig 

for at oppgaver og informasjon blir delt ut til 

klassekontaktene og FAU representantene på 

deres trinn. Det gjelder informasjon om 

dugnader, aktiviteter, fordeling av oppgaver og 

arrangementer». 

- Kommunikasjon ut til foresatte: 

Etter at kommunen fikk nye hjemmesider, har 

FAU mistet en stor del av sin 

kommunikasjonskanal ut til de foresatte. Vi har 

opprettet en Spond gruppe for alle 

klassekontaktene og FAU representantene på 

skolen. Denne har fungert veldig bra.  

Det er flere foresatte som ikke er på sosiale 

medier, vi kan derfor ikke bruke Facebook siden 

som en kommunikasjonskanal. 

Forslaget til tiltak ble enstemmig vedtatt: 

FAU leder oppretter en egen Spond gruppe som 

skal være for alle foresatte for elever på 

Kvernevik skole: 

• Her vil vi dele informasjon fra FAU, og 

gjennomføre avstemninger i valg som skal 

tas. Samt be om forslag og 

tilbakemeldinger på aktiviteter, saker og 

arrangementer.  

Leder 



• Det blir også lettere for de foresatte å ta 

kontakt med FAU. På denne måten håper 

vi at dette tiltaket sørger for at foreldre 

engasjementet øker.  

• Det skal ikke være en kanal hvor man 

henger hverandre ut, det må derfor legges 

tydelige føringer på hva som skal 

publiseres.  

64-24 Dugnad 

Det ser ut som om flere av klassene er i gang med 

dugnaden.  

Men det er noen klasser som ikke har fått informasjon 

om dugnaden, FAU representantene fra de ulike 

trinnene skal høre med klassene på sitt trinn om de 

har delt informasjonen, og om de eventuelt trenger 

hjelp. 

På grunn av dette utsettes bestillingsfristen til den 10. 

november 2024. 

 

Leder 

65-24 Års hjul for 2024/2025 

Vi tar en gjennomgang av års hjulet, og hvilke 

oppgaver de ulike trinnene har. 

 

September måned: 

- Sykkelaksjonen – 4. trinn → utsatt 

- Foreldremøter → Evaluering  

▪ Organisering og gjennomføring: 

Alle FAU representantene må hjelpe til 

med forberedelser, salg og rydding, når 

deres trinn har foreldremøte.  

▪ Salg: 

▪ 1.-4. trinn: 1655,-  

Neste år må vi ha et par kanner 

kaffe ekstra. 

▪ 5.-7. trinn: 240,-  

Neste år må vi ha mindre kaker. I 

forhold til i år, er det nok med 2-3 

kaker. 

Leder 



 

Oktober måned: 

- Refleksdagen – 2. trinn → På grunn av fravær, 

utgikk denne dessverre. 

- Fadderkveld - 5. trinn → Har ikke gjort noe med 

dette, men skal ta det videre med klassene på 

trinnet. 

November måned: 

- Felles dugnad er allerede godt i gang. 

Bestillingsfristen forskyves fra 4. til 10. 

november. 

Desember måned: 

- Pepperkakeutdeling (7. trinn)  → Anne har 

ordnet pepperkaker, de blir sponset av Kiwi 

- Lucia → sjekker med bakeri hva det koster, og 

om noen vil sponse skolen.  

 

66-24 Økonomi: 

Har en kort orientering om dagens ståsted. 

 

Leder  

67-24 Foreldreforedrag 

- Ikke ledig i storsalen på bydelshuset de neste 6 

månedene. Vi må sjekke ut dette for å kunne 

sette av en dato, eventuelt tenke nytt. 

 

Leder 

68-24 Arrangement for elever og foresatte 

- Vi blir enig om å kontakte alle klassekontaktene 

og høre hvilke aktiviteter de har gjort med 

klassen, og hva som er planlagt fremover. 

Dersom noen er usikre kan vi hjelpe om noen 

ønsker det. 

 

Leder 

69-24 Nytt fra Kommunalt foreldreutvalg (KFU) 

- I morgen (30.10) arrangeres det Bydels FAU, for 

alle SU- og FAU ledere i Madla bydel. Dette er 

viktig for å få til et godt samarbeid på tvers av 

skolene. 

Leder 



Møtedatoer skoleåret 2024/2025: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 20. november arrangerer KFU et felles møte for 

alle FAU- og SU ledere i hele Stavanger 

kommune. 

- I januar arrangeres det et SoMe kurs/møte – der 

skolens arbeidsgrupper (som jobber med sosiale 

medier) kan delta.  

  
70-24 Natteravn ordningen 

Madla- og Kvernevik frivillighetssentral har etterspurt 

et møte angående dette. De opplever dårlig oppmøte, 

og ønsker innspill og ideer til hvordan dette kan 

organiseres. Marte og Anne tar dette med videre til 

bydels FAU i morgen. 

 

Leder 

71-24 Hjem – skole samarbeid 

Vi håper at informasjonsflyten blir bedre når vi 

oppretter Spond gruppen for alle foresatte. 

  

Leder 

Eventuelt? 

Minner på at møtet 12. november utgår, men at vi holder løpende 

kontakt via Spond om saker som pågår, samt annen nyttig informasjon. 

 FAU møter KFU møter SU møter 

August - 20.08.24 - 

September 03.09.24 17.09.24 25.09.24 

Oktober 01.10.24 15.10.24  

 29.10.24   

November 12.11.24  

- utgår 

26.11.24  

Desember 10.12.24 -  

Januar 07.01.25 21.01.25  

Februar 18.02.25   

Mars 18.03.25 04.03.25  

April 29.04.25 01.04.25  

Mai 27.05.25 13.05.25  

Juni 12.06.25 10.05.25  



 

 

 

 


